
Sprawozdanie z prac Komisji Budżetu i Gospodarki z okresu między sesjami  

 (od  02 marca 2023 r. do 17 maja 2023 r.) 

W okresie między sesjami komisja odbyły się dwa posiedzenia, w dniu 27 marca 2023 r. oraz 

15 maja 2023 r., na którym radni zajmowali się: 

Na posiedzeniu komisji w dniu 27 marca 2023 r. komisja zajmowała się następującymi 

tematami: 

 analiza opat za odbiór od właścicieli nieruchomości i przyjmowanie do oczyszczalni 

nieczystości ciekłych. 

Komisja dyskutowała na temat: 

- ścieków ciężkich i ich wpływu na koszty oraz funkcjonowanie oczyszczalni, 

- wybudowania jak największej ilości sieci kanalizacyjnej,  

- zwiększenia dofinansowania dla mieszkańców na budowę przydomowych oczyszczalni 

ścieków. 

 

Przewodniczący Komisji zaproponował zwiększenie opłaty jaką płaci przewoźnik na oczyszczalni 

ścieków i poprosił o propozycje kwot. Na dzień dzisiejszy to kwota 8 zł netto m3.  

Propozycja 8 zł.  

Głosowanie: 1 głos – za, 5 głosów – przeciw (głosowało 6 radnych).  

Propozycja 10 zł. 

Głosowanie: 1 głos – za, 5 głosów – przeciw (głosowało 6 radnych).  

Propozycja 11 zł.  

Głosowanie: 4 głosy – za, 2 głosy – przeciw (głosowało 6 radnych). Została 

przegłosowana stawka 11 zł aby wpisać do uchwały. 

Przewodniczący Komisji zaproponował zwiększenie opłaty jaką ponoszą mieszkańcy za odbiór 

ścieków i poprosił o propozycje kwot. Na dzień dzisiejszy to kwota 20 zł netto m3. 

Propozycja 20 zł.  

Głosowanie: 2 głosy – za, 4 głosy – przeciw (głosowało 6 radnych).  

Propozycja 24 zł.  

Głosowanie: 4 głosy – za, 2 głosy – przeciw (głosowało 6 radnych). Została 

przegłosowana stawka 24 zł aby wpisać do uchwały. 

 

W związku z modernizacją od dnia 1 maja 2023 r. do października 2023 r zamknięta zostaje 

oczyszczalnia dla przewoźników.  

Przewodniczący Komisji złożył wniosek, aby w budżecie w przyszłym roku znalazło się 50 

przydomowych oczyszczalni całkowicie sfinansowanych przez gminę w kwocie do 15 tys. 

Głosowanie: 6 głosy – za (głosowało 6 radnych). 

Przewodniczący Komisji złożył wniosek, aby w budżecie w przyszłym roku zostały 

wygospodarowane środki na przygotowanie koncepcji rozbudowy oczyszczalni ścieków w 

Retkowie. Głosowanie: 6 głosy – za (głosowało 6 radnych). 

W sprawach różnych poruszano tematy dotyczące: 

- propozycji mieszkańca dotyczącej dokończenia budowy drogi i stworzenia miejsca 

turystycznego w miejscowości Zawiesiuchy,  

 

 



Na posiedzeniu komisji w dniu 15 maja 2023 r. komisja zajmowała się następującymi 

tematami: 

 zaopiniowaniem projektów uchwał na XLI sesję Rady Gminy. 

 

Wszystkie projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie.  

W sprawach różnych poruszano tematy dotyczące: 

- wniosku mieszkańców ul. Klonowej w Stanisławowie,  

- zatrudnienia Dyrektora Ośrodka Kultury,  

- nowego stanowiska Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej oraz rezygnacji z funkcji 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy, 

- budowy strażnicy w Ciopanie,  

 

 


